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                                     中国好课堂http://www.zghkt.cn/

宁夏育才中学2016-2017-1高二年级期中考试

英语试卷

(试卷满分  150  分，考试时间为  120 分钟)       命题人：
本试卷分第一卷(选择题)和第二卷(非选择题)两部分。考生作答时，将答案答在答题卡上，在本试卷上答题无效。考试结束后，将本试卷和答题卡一并交回。
注意事项：
1．选择题答案使用2B铅笔填涂,如需改动，用橡皮擦干净后，再选涂其他答案的标号;非选择题答案使用0.5毫米的黑色中性(签字)笔或碳素笔书写，字体工整、笔迹清楚。
第一卷

第一部分：听力（共两节，满分30分）

第一节：（共5小题；第小题1.5分，满分7.5分）
听下面5段对话。每段对话后有一个小题，从题中所给的A、B、C三个选项中选出最佳答案，并标在试卷的相应位置。听完每段对话后，你都有10秒钟的时间来回答有关小题和阅读下一小题。每段对话仅读一遍。
1. What does the man suggest?

  A Taking a break      B Putting off the talk    C Going to the park
2. What is the woman?

  A  A secretary       B A manager        C A saleswoman
3. What does the man think of the blouse?

  A Comfortable      B Up-to-date       C Old-fashioned
4. How much will the man pay for a month’s rent?

  A $50          B $160           C $200
5. Where does the conversation take place?

  A In the office     B On a train      C In a car
第二节（共15小题：每小题1.5分，满分22.5分）
请听下面5段对话或独白。每段对话或独白后有几个小题，从题中所给出的A、B、C三个选项种选出最佳选项，并标在试卷的相应位置。听每段对话或独白前，你将有时间阅读各个小题。，每小题5秒钟；听完后，各小题给出5秒钟的作答时间。每段对话读两遍。
听下面一段对话，回答6和第7两个小题。
6. What is the man doing now?
A. Playing tennis.      B Playing a computer game.    C Doing his homework.
7. Why can’t the man go to the Youth Club tonight?

  A  He isn’t interested in tennis.           B  He prefers computer games to tennis.

  C  He has to take care of his brother.
听下面一段对话，回答第8和第9两个小题

8. Why was the girl angry with her parents?

  A  They didn’t allow her to watch TV.      B  They asked her to do lots of housework.

  C  They asked her to do extra homework.

9. What does the man ask the girl to do at last?

  A  Have a talk with her parents.           B  Ask her parents to call him.

  C  Call him next time.
听下面一段对话，回答第10至第12三个小题。

10. What is the weather like today?

    A  Rainy         B Snowy          C Fine
11. How does the woman go home?

   A  By bike       B By car           C By bus
12. Who will pick up the children from school?

A Jenny          B Hill.             C Mary
听下面一段对话，回答第13至第16四个小题

13. Where was one of the biggest diamonds found?
  A In Britain     B In South Africa           C In America.

14. What is the weight of that diamond?

  A About 168 carats.       B About 508 carats.    C About 707 carats.
15. Who got another big diamond in the history?

  A  British Queen.         B Chinese Emperor.     C American President.
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Ziyuanku.com16. What does the woman think of this new big diamond?

  A  It will be made as a great work.          B  It will make the country wealthy.

  C  It will be sent to another country.
听下面一段独白，回答第17至第20四个小题

$来&源：ziyuanku.com17. What does Julie do?

   A  A school nurse.     B  A family doctor.      C  A social worker.
18.  What is Julie’s responsibility?
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   A  To support teachers with teaching advice.        

B  To ensure the children’s health.

   C  To help the children with their homework.
19. What kind of thing does Julie deal with?

   A Healthy eating.     B Learning methods.       C Bad manners.

20. Why does Julie like her job?

   A  She can learn a lot from it.         

B  She can meet many people.

   C  She likes being with children.

第二部分: 阅读理解 （共两节，满分40分）

第一节（共15小题；每小题2分，满分30分）

阅读下列短文,从每题所给的四个选项（A、B、C和D）中,选出最佳选项,并在答题卡上将该项涂黑。
                         A.
Dear Santa Claus,

My name is Amy. I am 9 years old. I have a problem at school. Can you help me, Santa? Kids laugh at me because of the way I walk and run and talk. I have cerebral palsy (脑瘫). I just want one day when no one laughs at me.

Love,

Amy

………………………………………………………………………………………………………

At radio station WJLT in Fort Wayne, Indiana, letters poured in for the Christmas Wish Contest. When Amy’s letter arrived at the radio station, manager Lee Tobin read it carefully. He thought it would be good for the people in Fort Wayne to hear about this special third grader and her unusual wish. Mr. Tobin called up the local newspaper.

The next day, a picture of Amy and her letter to Santa made the front page of the “News Sentinel”. The story spread quickly. All across the country, newspapers and radio and television stations reported the story of the little girl in Fort Wayne, Indiana, who asked for such a simple, yet remarkable, Christmas gift.

Suddenly the postman was a regular at the Hagadorn house. Letters to Amy arrived daily from children and adults all across the nation. They came filled with holiday greetings and words of encouragement. Through the cards and letters from strangers, Amy saw a world full of people who truly cared about each other.

That year, the Fort Wayne mayor officially announced that December 21st was Amy Jo Hagadorn Day throughout the city. “Everyone,” said the mayor, “wants and deserves to be treated with respect and warmth.”

21. What did Amy’s letter show?

A. She was often made fun of at school.

$来&源：ziyuanku.comB. She wanted to win Christmas Wish Contest.

C. Her schoolmates can understand her disease.

D. Her school wasn’t a good place for students like her.

Ziyuanku.com22. Why was the postman a regular at the Hagadorn house?

A. Because he was moved by Amy’s story.

B. Because he was quite curious about Amy.

C. Because he had to send letters to Amy daily.

D. Because he went to encourage Amy frequently.

23. What can we learn from Amy’s story?

A. She will make much progress in study.

B. There are few kind people in Amy’s country.

C. People are easy to turn their eyes to the poor.

D. The news media played an important role in helping Amy.

24. Why did the Fort Wayne mayor officially set up Amy Jo Hagadorn Day?

A. To tell how bad jokes can make others feel.

B. To encourage people to carry their heads high.

C. To call on the public to treat everyone properly.

D. To explain how brave Amy was by making her wish.

B

Joe is interested in getting exercise and competing (竞争) on a team. He reads about the events at the local pools and finds the perfect activity.

Swimming Programs

Summer Swim Team

Join a Summer Swim Team and compete with other swimmers! The program is offered at eight different local pools for youths to 17 years old. The season runs June 21-August 21. Practices are daily (Monday through Friday) throughout the summer. Cost: $50.00.

	Buckman
	2-3 P.M.   
	      Montavilla
	8-9 A.M.

	Creston
	7-9 A.M.    
	      Peninsula
	4-7 P.M.

	Dishman
	8-9 A.M.
	      Pier  
	noon-1 P.M.

	Grant
	8-10 A.M.     
	      Sellwood
	7-9 A.M.


Junior Swim Instructor (少年游泳教练)

Two weeks, 20 hours of instruction, two hours per day for children 11-14 years old. Pre-training for youths interested in becoming swim instructors ($45 per child).

 Junior Lifeguard (救生员)

Two weeks, 30 hours of instruction, three hours per day for children 11-14 years old. Pre-training in lifeguarding, and customer (消费者) service ($45 per child).

 Junior Swim Instructor & Junior Lifeguard Training Dates

	June 28-July 9
	August 9- August 20

	June 12-July 23
	August 23- September 3

	June 26-August 6
	


 Special Offer

Anyone who takes part in both junior swim instructor and junior lifeguard programs at the same time need only spend $75 instead of $90 for 50 hours of training.

 Register(注册) Online

You can now register online! Visit our website at http://www.example.com. You can choose an area of town, a specific local center, a program, or search for classes which can meet the needs of students of different ages. Just visit our website, and you're on your way!

25. If Joe joins the Summer Swim Team, he _______.

A. needs to pay $45.00              B. begins training at 6 A.M.

C. has to practice for two months      D. needs to practice for 7 days a week

26. Anyone who wants to be a junior swim instructor should    　　　    .

A. be 11-14 years old                 B. pay the instructor by the hour

C. do at least 30 hours of training       D. be an experienced junior lifeguard

27. If Joe is only free in the late afternoon, he will probably train at ________.

A. Buckman           B. Peninsula

C. Pier               D. Sellwood

28. If a 13-year-old boy wants to take part in the swimming programs, he can  ________

A. take classes online              B. choose his instructor

C. have classes half-price       D. register on the website
C
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One of China’s most popular folk arts is paper cutting（剪纸）. Archaeological(考古学的) finds trace the tradition back to the 6th century; it is supposed that the beginnings of paper cutting were even a few centuries earlier. Paper cuttings are used for religious(宗教的) purposes, for decoration (装饰)and as patterns(图案). 

Today, paper cuttings are mainly used as decoration. They ornament walls, windows, doors, columns mirrors, lamps and lanterns in homes. They are also used for decoration on presents, and are given as presents themselves. They are of special importance at festivals. At the Spring Festival for example, entrances are decorated with paper cuttings which are supposed to bring good luck.

Paper cuttings are not produced by machine, but by hand. There are two kinds of paper cuttings; scissor (剪刀) cuttings and knife cuttings. Scissor cuttings are fashioned with scissors. Several pieces of paper--- up to eight pieces---are fastened together. The motif(图形) is then cut with sharp, pointed scissors. 

Knife cuttings are fashioned by putting several layers (层) of paper on a relatively soft foundation consisting of a mixture of tallow (动物脂) and ashes. Following a pattern, the artist cuts the motif into the paper with a sharp knife which he usually holds vertically(垂直地). The advantage of knife cuttings is that considerably more paper cuttings can be made in one operation than scissor cuttings.

In the countryside, paper cuttings are usually made only by women and girls. This used to be one of the skills that every girl was to master and that were often used to judge brides(新娘). Professional paper cutting artists are, on the other hand, almost always men who have guaranteed (保证) incomes and work together in workshops.

29．Paper cuttings can be used for ______________.

A. decoration       B. decoration on presents     
 C.  presents        D. all of the above

30．The underlined word ornament means ______________.

A. to be added to and make something beautiful         B. to be used as    

C. to be cut in                                    D. to be made on 

31．Which is the best title of this passage? 

A. The ways of paper cutting             B. The reasons for paper cutting

C. The purposes of paper cutting          D. Paper cutting 
D

Human beings are the most intelligent of all animals because we are gifted with the ability to think and reason logically. Scientists and even common people with special intelligence have made a lot of inventions and contributions to modern lifestyle in the past. ＂Houses＂ have been the most popular area for discoveries and inventions in the past and even now.

Many household items have been the result of inventions of people who desired better functioning of the existent products. Every individual has intelligence and if it is used properly for the right purpose it leads to the invention of a new tool or device. Many new household inventions are made almost every day and there are specific companies, which particularly keep a record of all these inventions.

A lot of inventions have been made recently in the household field. These products are patented(获得专利权) and have trade mark licenses. The patented sliding cinch is a very simple but effective method to prevent shoulder stress and injury for those who work before computers all day long. Vanity PC is a type of computer furniture that specifically hides all the computer wires and keeps a clean and good look. All the outdoor dust, mud and snow can be kept out of the house by installing the dirt drain(排水管) at the entrance of the door. Another important invention is the automatic toilet night​light, in which a small light starts when the lid of the toilet seat is opened and closes as soon as the lid is closed.

These are some of the new household inventions invented mostly by common people. Thus, a variety of new household items are invented every day, which helps in a better functioning of household chores and in a more useful manner.

32. The first paragraph is intended to ________.

A. stress the importance of inventions

B. introduce the topic of the article

C. show the advantages of modern lifestyle

D. tell the differences between human beings and animals

33. According to the passage, people make house inventions to ________.

A. earn more money and gain awards


       B. accumulate their wealth

C. improve the present living conditions

      D. meet the new demands of new science

34. It can be inferred that the sliding cinch is used to ________.

A. prevent your shoulder from being over​pressured

B. keep your shoulder safe and sound in an accident or an operation

C. help you practice your shoulder more often and reduce shoulder pains

D. cover your shoulder and make it stronger to resist strikes from the outside world
$来&源：ziyuanku.com35. The passage mainly talks about ________.

A. the correct use of household facilities
 


B. different ideas about household inventions

C. the history of household inventions



D. household inventions and their influence

第二节 （共5小题；每小题2分，满分10分）

根据短文内容,从短文后的选项中选出能填入空白处的最佳选项。选项中的两项为多余选项。

Many parents would like to teach their children English at home, but don’t know how to start. It doesn’t matter if your own English is not perfect. The most important thing is that you give your children lots of encouragement and praise. ____36_____. They will need some time to learn the language.

Make it a rule

Try to do certain activities at the same time every day. ____37_____ For example, you could read an English story with your children before bedtime. Repetition (重复) is important—children often need to hear words many times before they say them themselves.

Playing games

____38_____ Cards are a great way to teach words and there are many different games which you can play with cards, such as Memory and Happy Families.

Using everyday situations

The advantage of teaching English at home is that you can use everyday situations to practice the language naturally. For example:

•Talk about clothes when your child is getting dressed (“Let’s put on your blue socks”, etc.).

•____39_____ When you go to the supermarket, give your child a list of things to find.

Using songs

Songs are a really good way to learn new words. Songs with actions are especially good for very young children because they are able to join in. ____40_____

A. Fifteen minutes is enough for very young children.

B. Children learn naturally when they are having fun.

C. Teach food words when you are cooking or going shopping.

D. The actions often show the meaning of the words in the song.

E. With younger children, there is no need to teach grammar rules.

F. Don’t worry if your child doesn’t start speaking English immediately.

G. Children feel more comfortable and confident when they know what to expect.
第三部分 英语知识运用（共两节，满分45分）
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第一节： 完形填空 （共 20 小题; 每小题 1．5 分, 满分 30 分）

Christmas is coming. Erika Orlando begins writing a Christmas __41_. Outside the house __42_ is falling. Soft flakes (雪花) cover the world. Her __43_ goes back to a summer day and a beach as bright as snow.

On a family __44_ in Santa Rosa，Florida，Erika and her brother were sitting on the __45_ white sand，enjoying the sunshine. Children were  _46__ on the beach. Just then，they heard a woman _47__，“Rob is missing！”The woman’s husband __48__ toward the ocean to __49__ his son. Erika asked the father to    50__ her what the child looked like. He said，“He has __51__ hair；he’s wearing a bright orange shirt. He’s afraid of water.”

Erika’s mind was already working __52__.Orange shirt，afraid of water. Immediately she had an image (形象) of a __53__ in the sand. It was just a few feet away from where the boy’s mother __54__.

Erika went over at once, _55__ on her knees (膝盖) and started digging. A foot down，her fingers touched something different，__56__and fine，his dark hair. She called out，“I think I have found him！”

_57__he’d fallen into the hole other kids had dug，and the __58__ fell in，completely covering him. The crowd dug out enough __59_ so that Rob’s father was able to lift him out.

Snow __60__ to fall outside. She looks down at the Christmas card and begins to write，“Dear Rob.”

41．A. letter
     B．card

           C．article
          D．song



42．A. snow     
B．rain

           C．leaf
            D．dust



43．A. idea      
B．speech

        C．dream
          D．mind



44．A. party
     B．dinner

        C．holiday    
      D．meeting



45．A. warm
     B．dirty

         C．wet
             D．cool



46．A. studying
   B．playing

       C．swimming    
   D．sleeping



47．A. singing
    B．teaching

      C．discussing
       D．crying



48．A. climbed
    B．changed

      C．ran
             D．jumped



49．A. look  for
   B．talk  about    C．take  away
     D．look  up

50．A. question
     B．tell

          C．guess
          D．write



51．A. short
          B．brown
          
 C．long
           D．dark



52．A. wrongly
       B．badly

           C．fast
            D．slowly



53．A. hole
          B．box

             C．child
           D．shirt



54．A. missed
       B．stood

            C．hid
            D．worked



55．A. turned
       B．put

              C．sat
            D．fell



56．A. soft
          B．hard

             C．straight
         D．thick



57．A. Nearly
       B．Clearly

          C．Fortunately
      D．Immediately



58．A. tops
          B．sides
            C．bottom
          D．body



59．A. time
          B．help

            C．space
           D．water



60．A. happens
       B．stops

           C．begins
          D．continues

  第二节 （共10小题；每小题1.5分，满分15分）

   阅读下面材料，在空白处填入适当的内容（1个单词）或括号内单词的正确形式。

What on earth does happiness mean? I can't give you its exact definition, but I'm sure if you love and help 61.________(other)， you'll get it. 

I'll never forget an old lady. She lives in 62.________ small house alone. It is said that her husband and her son 63.________(die)in a road accident years ago. Her life is bitter, but she often helps others 64.________ a smile. Whenever it snows, she is always the first to clean the paths. She looks after several children living nearby. I am one of them. I often remember the stories she told us and her kind smile. Perhaps she is unlucky, but I think she is a happy person. Her life is full of 65.________(laugh) and love.

But I'm sad to see some people getting their happiness in bad ways. They talk 66.________     (noise) in cinemas and meeting rooms; they destroy trees to enjoy themselves and they laugh at others' shortcomings. Perhaps they feel happy at that time, 67.________ they will never get true happiness because they 68.________ (lose) their personality already.

Now I know what happiness is；69.________ means kindness, love and unselfishness. Above all, I have come to understand that 70.________ (bring) happiness to others is getting ourselves happiness.

第四部分: 写作(共两节, 满分35分)


第一节：短文改错 (共10分,每小题1分,满分10分) 

假定英语课上老师要求同桌之间交换修改作文，请你修改你同桌写的以下作文。文中共有10处语言错误，每句中最多有两处。每处错误涉及一个单词的增加、删除或修改。

增加：在缺词处加一个漏词符号(/\)，并在其下面写出该加的词。

删除：把多余的词用斜线(\)划掉。

修改：在错的词下画一横线，并在该词下面写出修改后的词。

注意：1. 每处错误及修改均仅限一词；

2. 只允许修改10处，多者(从第11处起)不计分。
It was raining hardly outside, that made it difficult for me to go home for lunch. Just as I was wondering what I should eat at noon, I saw a familiar figure passed by our classroom. I rushed out and it was my mother, who is already in the fifties, that brought me lunch, in spite the heavy rain. In China, many parents make great sacrifices for our children. But what had the children done in return？All too often, most children just take it for granted that their parents should serve for them unconditionally. My dear mum or dad, thank you very much for bringing me up. How shall I do for you?
第二节：书面表达（满分25分）
某英语报正在就中学生可不可以带手机上学这一话题展开讨论。假设你是李华,请你根据下表所提供的信息,向该报编辑写一封英文信,发表观点。 

	手机的优点 
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便于与父母和朋友联系 
	能增加乐趣 

	带手机上学存在的问题 
	上课时使用手机干扰教学 
	用手机聊天、发短信费时费钱 

	建议 
	上课时不许使用手机 
	贵重物品,个人宜妥善保管 


注意:1.信的开头和结尾已为你写好,不计入总词数； 
Ziyuanku.com2.词数:120左右。 

Dear Editor, 

I’m a senior three student. I’m writing to tell you my opinion___________________________   ______________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________     _  ___________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________

Yours sincerely, 

Li Hua 

宁夏育才中学2016-2017-1高二年级期中考试

英语试卷答案
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一 听力1—5 CABBC  6-10 BCACA  11-15 CBBBA  16-20 AABAC

听力原材料(附后)

二 阅读

ACDC  
    考点：考查记叙文阅读    难度：一般
残疾孩子Amy给圣诞老人写信，表达了不再受到别人嘲笑的愿望，此封信被媒体报道后，引起了社会的广泛关注。

21. A 推理判断题。从Amy的信中Kids laugh at me because of the way I walk and run and talk. I have cerebral palsy.可知，Amy的同学嘲笑她走路、跑步和说话的方式，由此可以推断同学们不能理解Amy的疾病，经常取笑她。

22. C 细节理解题。从正文的第三段开头两句话可知，每天都有小孩和大人写信给Amy，因此邮递员成了Hagadorn house的常客，每天给Amy送信。

23. D 推理判断题。考生需结合全文来进行推理和判断。文章后文提到Amy受到社会的关注，包括市长都对Amy的事件发话，这一切都是因为电台的manager Lee Tobin对此事的关注和报纸对此事的报道，因此媒体发挥了重要作用。

24. C 细节理解题。从最后一段最后一句话可知，市长发出呼吁，每个人都值得得到尊敬和温暖。

25-28 CABD

本文是应用文。介绍了几种关于游泳方面的活动。

25. C细节理解题。根据“The season runs June 21-August 21.”可知如果Joe参加Summer Swim Team，他需要练习两个月的时间。故C选项正确。

26. A细节理解题。根据Junior Swim Instructor (少年游泳教练)中“Two weeks, 20 hours of instruction, two hours per day for children 11-14 years old.”可知参加Junior Swim Instructor的孩子年龄得在11-14岁之间。故A选项正确。

27. B细节理解题。根据文中第一个表格的信息可知如果Joe 只在下午有时间的话，那么他只能参加Peninsula 4-7 P.M.的活动。故B选项正确。

28. D细节理解题。根据Register (注册) Online中“You can now register online!”可知如果想要参加游泳训练的话，可以在网上进行注册。故D选项正确。

29-31  DAD
试题分析：考点：文化类阅读。  剪纸是中国最受欢迎的民间艺术之一。考古学发现剪纸的传统可以追溯到公元6 世纪 。剪纸用于装饰、图案和宗教目的。手工剪纸通常是由女性来完成的。有剪刀剪和刀子剪两种方式。
29． 细节理解题。由第二段的Today, paper cuttings are mainly used as decoration.和 They are also used for decoration on presents, and are given as presents themselves.可知，剪纸可以用作装饰，礼物上的装饰物，也可以做礼物用。 故选D。
30． 词意推测题。Today, paper cuttings are mainly used as decoration. They ornament walls, windows, doors, columns mirrors, lamps and lanterns in homes. 的意思是：今天，剪纸主要用作装饰。他们装饰墙壁、 门窗、 列镜、灯和家里的灯笼。由此可知，ornament与decoration意思一致，故选A。
31．主旨大意题。选D。
32-35 BCAD

【文章大意】本文是一篇说明文，表述了家居生活与人类发明的关系。

 32. B 【解析】写作意图题。通读第一段可知，本段主要讲述了人类作为自然界中最聪明的动物，有很多发明创造，其中房子的发明意义极为重大。而下文皆以房子为话题展开表述，故整个第一段的内容都是为引出下文做好铺垫，所以第一段主要是用来介绍文章的主题。答案为B。

33. C 【解析】细节理解题。根据文章第二段第一句＂Many household ... the existent products.＂可知，人们发明创造的目的在于提高现有的生活水平，故答案为C。

34. A 【解析】推理判断题。根据文章第三段第三句＂The patented ... all day long.＂可知，它可以为你的肩膀减轻压力，避免负荷过重或受伤，故A项正确。

35. D 【解析】主旨大意题。通读全文可知，文章主要讲的是各种家居常见发明及其影响。故选项D符合题意。
36-40 FG BCD


本文是一篇说明文。很多家长想自己在家教孩子学英语，但是又不知如何开始。针对这个问题，本文给出了几条简单易行的建议。

36. F 空格后一句提到他们需要一些时间来学习语言，因此F项“如果你的孩子没有立刻开口说英语，也不要着急”符合语境。

37. G 空格前一句提到试着每天在相同的时间做特定的活动，空格后一句给出了一个具体的事例，因此G项“当孩子们知道要期待什么东西的时候，他们觉得更加舒服和自信”符合语境。

38. B 该段的主旨大意是“做游戏”，游戏都是有趣的好玩的，因此B项“孩子在玩耍的时候自然而然就学到了”符合语境。

39. C 空格后一句提到当你去超市时，给孩子一个要寻找物品的清单，因此C项“在你做饭或者购物时，教会孩子有关食物的词汇”符合语境。

40. D 空格前一句提到带有动作的歌曲尤其适合小孩子，因为他们能参与进来，因此D项“通常，这些动作能表现出单词在歌曲中的含义”符合语境。

三 完形填空：

41．B　根据短文最后一段中的“She looks down at the Christmas card...”可推出答案为B项。

[image: image7.jpg]ziyuanku.com



42．A　根据下文“Soft flakes cover the world”可知，窗外正下着雪。而且最后一段也有提示。

43．D　此处意为：她的“思绪(mind)”回到了夏日的海滨。

44．C　根据后文“Erika and her brother were sitting on the ________ white sand，enjoying the sunshine.”可知他们全家在度假。

45．A　根据文中提到的夏日的海滨，可以推断沙滩是温暖的。

46．B　孩子们在海滩上玩，为下文的孩子们挖洞及为Rob的失踪埋下伏笔。

47．D　这时，他们听到一位妇女在“尖叫(crying)”，因为发现儿子失踪对她刺激很大，因此选D项。

48．C　孩子的父亲一定是着急地“跑(ran)”向大海去找孩子。

49．A　根据上一题解析可知选A项。孩子不见了，爸爸当然要赶紧找了。

50．B　作者让孩子的父亲“告诉”她孩子的特征和情况，因此用tell。

51．D　根据第四段的“his dark hair”可知男孩子的头发是黑色的。

52．C　根据上下文可知此时Erika是镇静的，她的思维在“飞快地(fast)”运转。

53．A　根据下文可知Erika想起了孩子们在沙滩上挖的一个“洞(hole)”。由倒数第二段的“________ he’d fallen into the hole other kids had dug，and the ________ fell in，completely covering him.”可知选项A正确。

54．B　从文中可知男孩的妈妈是站着的，而那个洞离那个男孩妈妈有几尺的距离。

55．D　Erika走过去，“双膝跪下(fell on her knees)”开始挖。

56．A　根据“his dark hair”可知当Erika挖沙时，她的手碰到了男孩的头发，头发是软的，所以选择A项。

57．B　本段的第一句是对男孩失踪原因的讲述，因为他是在沙洞里被找到的，所以“显然，他掉到别的孩子挖好的沙洞了”。

58．B　男孩子是掉进了别的孩子们挖的沙洞里，然后“四周(sides)”塌陷，把他埋里面了。

59．C　为了让男孩的父亲从沙子里救出孩子，人们帮忙把沙子往旁边挖，这样就有足够的“空间(space)”把孩子从沙洞里拽出来了。

资*源%库60．D　这里呼应开头下雪的情节，表示雪还在下。

四、语法填空：

61．others    　  62. a     　63.died     　   64. with     　65.laughter　
66.  noisily    　 67.but    　68.have lost    　69.it     　   70. bringing

五、短文改错

It was raining 
[image: image8.wmf]hardly

hard

 outside, 
[image: image9.wmf]that

which

 made it difficult for me to go home for lunch. Just as I was wondering what I should eat at noon, I saw a familiar figure 
[image: image10.wmf]passed

passing

 by our classroom. I rushed out and it was my mother, who is already in 
[image: image11.wmf]the

her

 fifties, that brought me lunch, in spite 
[image: image12.wmf]of

Ù

 the heavy rain. In China, many parents make great sacrifices for 
[image: image13.wmf]our

their

 children. But what 
[image: image14.wmf]had

have

 the children done in return? All too often, most children just take it for granted that their parents should serve 
[image: image15.wmf]for

 them unconditionally. My dear mum 
[image: image16.wmf]or

and

 dad, thank you very much for bringing me up. 
[image: image17.wmf]How

What

 shall I do for you?

第一处：hardly→hard  副词hardly意为＂几乎不＂。副词hard修饰动词rain，在句中充当状语，意为＂雨下得很大＂。

第二处：that→which  关系代词which指代前面一句话的内容，在从句中作主语。句意：外面雨下得很大，这让我很难外出吃午饭。

第三处：passed→passing  see sb doing 看见某人正在做某事。句意：我看见一个熟悉的身影正从我们班级旁边经过。

第四处：the→her  in one’s fifties在某人五十几岁的时候。句意：我冲出去了，这是我那已经五十几岁的妈妈给我送来了午饭。

第五处：spite后面加of  in spite of尽管。本句表示＂尽管雨下得很大，但是我妈妈还是来给我送饭了＂。

第六处：our→their  句意：在中国，很多父母为他们的孩子作出了巨大的牺牲。前面的parents说明后面应该使用their指代parents。

第七处：had→have  本文的基本时态是一般现在时，所以本句也应该使用一般现在时。句意：孩子又做了什么事情作为回报呢？

第八处：去掉serve后的for  serve在此意为＂服务＂，是一个及物动词，后面要直接加宾语，介词for是多余的。

第九处：or→and  句意：我亲爱的妈妈和爸爸，感谢你们把我抚养大。连词or表示选择，and表示并列。根据句意可知使用and表示顺承关系。

第十处：How→What  句意：我能为你们做什么呢？应用what引出特殊疑问句，what在从句中充当动词do的宾语，表示＂什么＂。

六、书面表达： 

Dear Editor, 

   I’m a senior three student. I’m writing to tell you my opinion on whether middle school students can go to school with mobile phones. I think they can do that because students can stay in touch with their friends and family wherever they are. Besides, the mobile phone is a way to have fun. 

However, there are some problems with using mobile phones. The ring of phones can disturb teachers and students in the classroom. Another problem is that some students can spend too much time and money on phone calls and sending messages. 

In conclusion, I suggest students not use phones in the classroom. Also, as it is expensive, the owner should take good care of it. 

Yours sincerely, 

Li Hua
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